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توصيههای آيتالله العظمی وحيد به معتكفان

هر انساني كه حركتي و كاري را مشغول است، بايد آن كار را بشناسد و براي اين موضوع معرفت و درايت فوقالعاده

مهم است...

هر انساني كه حركتي و كاري را مشغول است، بايد آن كار را بشناسد و براي اين موضوع معرفت و درايت فوقالعاده مهم است.
آيتالله وحيد خراساني در توصيهاي به معتكفان گفت: آغاز هر روز اعتكاف بايد بر دو چيز باشد، سوره ياسين و زيارت آلياسين و اين

فتح باب براي معتكف براي رسيدن به سمت خداست.
آيتالله حسين وحيد خراساني ظهر امروز در ديدار برگزار كنندگان مراسم معنوي اعتكاف استان قم اظهار داشت: هر انساني كه حركتي

و كاري را مشغول است، بايد آن كار را بشناسد و براي اين موضوع معرفت و درايت فوقالعاده مهم است.
اين مرجع تقليد با اشاره به اهميت اعتكاف گفت: در كتابهاي ديني بعد از بحث صوم بحث اعتكاف آمده است و ارتباط صوم و
اعتكاف خود حقيقت اعتكاف است و اين مهم است كه معكتف چه بايد بكند و وقتي كه در شرع گفته ميشود كه معتكف حق خروج
از مسجد را ندارد الا براي مواردي كه استثناء شده است، اين عدم حق خروج جز در موارد مستثني در فقه، نشان ميدهد كه در آن سه

روز روح بايد منفك بشود و به آنچه &#171;هرچه است از اوست&raquo; منتهي بشود.
وحيدخراساني اعتكاف را حبس نفس دانست و افزود: در سوره بقره آيهاي داريم كه اشاره به عظمت مطلب دارد و مقام اعتكاف اين

است كه خداوند به حضرت ابراهيم خليل دستور ميدهد كه خانه خدا را آماده كند تا معتكفين در خانه خدا نفوسشان را حبس كنند.
وي ادامه داد: هركسي كه براي اعتكاف وارد مسجد ميشود بايد بداند و فكر كند چي كسي بوده، و چه شده و براي چه ميرود و بايد
به وجودش فكر كند و بعد برود معتكف بشود. معتكف بايد بفهمد كه رفته تا عهد با خدا تازه كند و آنچه را فراموش كرده به ياد آورد.

اين مرجع تقليد گفت: وقتي كودك در رحم مادر قرار دارد، اگر شعور داشت از خدا ميپرسيد اعضا و جوارح بدن در آن محفظه تاريك
به چه درد ميخورد و اين براي اين است كه آن كودك از دنياي بيرون كه ما در آن زندگي ميكنيم، خبري ندارد كه به اهميت ا عضا

بدن پي ببرد، ما در دنيا اگر بيدار شويم آن وقت ميفهميم چه داريم و چه باختيم و بايد هرچه زودتر از خواب غفلت بيدار شويم.
وي افزود: اول مطلبي كه در اعتكاف لازم است ارتباط به مبدأ وجود است و بايد به آن فكر كنيم كه چه كسي بوديم و از چه بهوجود
آمديم و دوم مطلبي كه بايد بدانيم اين است كه اصلا ما حق حيات نداريم، چون ما در روز چهقدر به فكر خدا هستيم و چهقدر به فكر

خودمان و بايد گفت همه وقت به فكر خودمانيم، بنابراين ارزش زندگي نداريم.
وحيد خراساني با اشاره به حديثي با موضوع اهميت تلاوت قرآن از پيامبر(ص) كه به حضرت علي(ع) وصيت كردهاند، اظهار داشت:
در اعتكاف مهمترين كار قرائت قرآن است و معتكف بايد از اول اعتكاف شروع به قرائت قرآن كند و از آن غافل نشود و در حقيقت

قرآن حرف زدن خداست با بندگان و نماز حرف زدن بنده است با خدا.

وي با اشاره به روايتي در مورد هديه ثواب قرائت قرآن به پيامبر(ص) و ائمه(ع) كه اين كار سبب همراهي با ايشان ميشود، گفت: هر
معتكفي كه شروع به ختم قرآن ميكند آن را هديه كند به امام زمان(عج) و اين كار هديهاي است به تمام انبياء.
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